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Številka: 900-2/2014-2  
Nova Gorica, 16. januarja 2014                                                                                                                                                        

                                                                                                                         
P O R O Č I L O 

 
o izvršenih sklepih 10. izredne seje Mestnega sveta MONG, ki je bila 11. decembra 

2013, 33. seje Mestnega sveta MONG, ki je bila 19. decembra 2013 in nadaljevanja 33. 
seje Mestnega sveta MONG, ki je bila 7. januarja 2014  

 
 

 
NADALJEVANJE 33. SEJE MESTNEGA SVETA, 7. januar 2014 
 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

1. Sklep o sprejemu programa dela Mestnega sveta 
MONG za koledarsko leto 2014 

●   

2. Sklep o spremembi Sklepa  o določitvi volilnih enot za 
volitve članov Svetov KS Branik, Kromberk, Nova 
Gorica, Rožna Dolina, Solkan  

●   

3. Pristojni organ naj preveri oblikovanje svetov krajevnih 
skupnosti tudi v ostalih krajevnih skupnostih v Mestni 
občini Nova Gorica. 

 ●  

4. Odlok o spremembi Odloka o zbiranju in prevozu 
komunalnih odpadkov v MONG 

●   

5. O predlogu Odloka o urejanju in oddaji urbanih vrtov v 
zakup se opravi ponovna druga obravnava in se pri 
tem upošteva pripombe, predloge in mnenja iz 
razprave.  

●   

6. O predlogu Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu Vodovodna se opravi druga 
obravnava in se pri tem upošteva pripombe, predloge 
in mnenja iz razprave. 

●   

7. Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč in 
merilih za odmero komunalnega prispevka za območje 
MONG 

●   

8. Sklep o umiku predloga Odloka o spremembi odloka o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na 
območju MONG. Pridobiti je potrebno pravno mnenje 
o umestnosti sprejemanja predlaganega odloka po 
izteku koledarskega leta. 

●   

9. Sklep o ugotovitvi, da nepremičnini parc.št. 2514/7 
dvorišče v izmeri 47 m2 k.o. Banjšice in parc.št. 
2935/16 cesta v izmeri 39 m2 k.o. Bate ne služita več 

 ●  
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namenu, zaradi katerega jima je bil status dodeljen. 
Uprava MONG izda odločbo o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra za zgoraj navedeni 
nepremičnini.   

10. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
sofinanciranju programov in ostalih aktivnosti s 
področja zasvojenosti  v MONG 

●   

11. Sklep o podaji soglasja v zvezi s povečanjem vrednosti 
pogodbe za izvedbo objekta Ureditev pešhodnikov ob  
regionalni cesti na območju naselij Draga in Dornberk  
za izvedbo nujnih nepredvidenih del, kot posledica  
slabo nosilnih tal v ocenjeni vrednosti 36.043,00 EUR  
brez DDV.  

●   

     

 
 

 
33. SEJA MESTNEGA SVETA, 19. december 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

1. S popravki se sprejme poročilo o izvršenih sklepih 32. 
seje Mestnega sveta MONG, ki je bila 21. novembra 
2013 

●   

2. Odlok o proračunu MONG za leto 2014 ●   

3. V letu 2014 se realizira izgradnja Servisnega objekta v 
Športnem parku v Novi Gorici v skladu s projektno 
dokumentacijo. MONG zagotovi dodatno financiranje 
za izvedbo projekta. 

 ●  

4. Mestni svet MONG se je seznanil s Poročilom o analizi 
letnega poročila javnega podjetja Komunalna 
energetika Nova Gorica d.o.o. za leto 2012. 

●   

5. Mestni svet MONG nalaga nadzornemu svetu javnega 
podjetja KENOG, da od uprave družbe zahteva 
predložitev programa ukrepov za optimizacijo 
poslovanja in znižanja stroškov s ciljem poceniti 
oskrbo odjemalcev s toploto. Program ukrepov naj se 
pripravi in predloži mestnemu svetu najkasneje do 
januarske seje mestnega sveta. 

●   

 
 

 
10. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 11. december 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

1. Mestni svet MONG ostro protestira proti centralizaciji 
in ukinjanju samostojnosti poslovnih enot na 
Goriškem, kot so: Nova kreditna banka Maribor, 
Področje Nova Gorica, Slovenske železnice, Soške 
elektrarne Nova Gorica, Pošta Nova Gorica, ELES, kar 
posledično vodi v izgubo kvalitetnih delovnih mest. 

●   
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2. Mestni svet poziva Vlado Republike Slovenije in 
Državni zbor Republike Slovenije, da takoj pričneta s 
postopkom decentralizacije in institucije javnega 
pomena enakomerno porazdelita po vseh regijskih 
središčih v državi. 

●   

3. Mestni svet poziva vlado in državni zbor, da čim prej 
pripravita takšen Zakon o igrah na srečo, ki bo HIT-u 
d.d. Nova Gorica znižal nerazumno visok davek od 
iger na srečo in mu tako omogočil preživetje. 
Ohranitev velikega števila delovnih mest je vitalnega 
pomena za širše goriško območje, saj sodi HIT med 
večje delodajalce na tem območju. 

●   

4. Župana MONG se zadolži, da skupaj z župani 
sosednjih občin zahteva od vlade in drugih pristojnih 
institucij, da v skladu s svojimi pristojnostmi zadolžijo 
odgovorne v državnih institucijah ter družbah v javni 
lasti, da pred kakršnokoli odločitvijo glede prenosa 
sedeža institucije ali družbe, kakor tudi njenega dela, 
obvezno pridobi mnenje lokalnih skupnosti oziroma 
županov. 

●   

5. Občinsko upravo se zadolži, da pristopi k pripravi 
strategije nastopanja do državnih institucij z namenom 
ohranjanja oziroma privabljanja novih državnih 
subjektov na naše območje. K temu naj povabi tudi 
sosednje občinske uprave. Prav tako naj skupaj 
pripravijo strategijo odpiranja novih delovnih mest na 
našem območju, tako v javnem kot zasebnem sektorju. 
Ta dokument naj predvidi konkretne ukrepe in 
spodbude za odpiranje novih delovnih mest. 

 ●  

6. Mestni svet pooblašča župana MONG, da se z upravo 
Nove KBM d.d. v roku 60 dni dogovori za partnerski 
odnos med banko in občino, v smislu, da uprava Nove 
KBM d.d.: 
- imenuje v podružnici v Novi Gorici organ, ki bo 
pristojen za odločanje o podeljevanju kreditov lokalnim 
gospodarskim družbam in lokalnemu prebivalstvu, 
- zagotovi primeren fond sponzorskih oz. donatorskih 
sredstev na območju poslovanja podružnice Nova 
Gorica (vse sorazmerno glede na obseg poslovanja 
podružnice Nova Gorica v razmerju z ostalim delom 
NKBM d.d.) 
- ne posega v obstoj in ustroj lokalne leasing družbe. 
V kolikor se  županu z upravo Nove KBM d.d. ne uspe 
dogovoriti  za ustrezen partnerski odnos iz prvega 
odstavka, pooblašča mestni svet župana, da se za tak 
partnerski odnos poskusi dogovoriti z drugo banko s 
sedežem v Sloveniji. 
O dogovorih iz prejšnjih odstavkov obvesti župan 
mestni svet in lokalno javnost o tem, da bo izvajanje 
partnerskega odnosa z drugo banko odvisno od višine 
depozitov lokalnih gospodarskih družb in lokalnega 
prebivalstva pri tej partnerski banki. 

 ●  

7. Mestni svet poziva Vlado Republike Slovenije in Banko 
Slovenije, da sprožita postopke za razdelitev NKBM 

●   
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d.d. na dva dela, od katerih se Podružnica NKBM 
Nova Gorica organizira kot samostojna pravna oseba, 
ki prične delovati kot hranilnica. 

8. Mestni svet na področju zaostrene gospodarske 
situacije iz vidika železniške problematike od državnih 
institucij in Vlade Republike Slovenije zahteva: 

-       -     realizacijo ukrepov za izvedbo posegov   
-             infrastrukturne povezave med Novo Gorico –  
-             Vrtojbo – Gorico, 

- realizacijo ukrepov za posege elektrifikacije in 
potrebnih prilagoditev na progi Nova Gorica – 
Sežana, 

- realizacijo železniške potniške povezave 
(Jesenice) Nova Gorica – Gorica (Trst) v obeh 
smereh, 

- realizacijo vožnje avtovlaka za prevoz potnikov 
in osebnih vozil na relaciji Nova Gorica – 
Bohinjska Bistrica 

- takojšnje oblikovanje logistično prometne 
politike, ki bo s spremembo tarifnega sistema 
povečala prometne tokove na najkrajši 
železniški povezavi Jadranskega morja in 
Dunaja na progi Jesenice - Nova Gorica - 
Sežana - Koper, 

- realizacijo ukrepov za posodobitev ter ureditev 
tako železniške infrastrukture kot spremljajočih 
objektov za posodobitev in celostno 
vzpostavitev turističnega značaja zgodovinske 
proge Nova Gorica – Jesenice, 

- ukrepe za vzpostavitev poslovnih vlakov 
(business train) ali vlakov za posebne dogodke 
(great event trains), 

- da se zaposlene na SŽ na progi Jesenice – 
Sežana obravnava enakopravno kot vse ostale 
zaposlene in pri tem upošteva specifiko 
geografske oddaljenosti od Ljubljane, 

- da se pri zaposlenem izvršilnem osebju tujih 
prevoznikov na SŽ dosledno upošteva 
delovnopravna zakonodaja, kot to velja za 
zaposlene na SŽ,  

- da se pri prenosu oz. odprodaji neuporabne 
železniške infrastrukture SŽ na MONG (vodni 
stolp, stara črpalka pri Soči za potrebe civilne 
zaščite) upošteva zasledovanje javnega 
interesa in ne zgolj nerealno ocenjena  
ekonomska cena.   

●   

9. Z vsemi sprejetimi sklepi se seznanijo občinski sveti 
sosednjih občin. 

●   

10. Mestni svet MONG predlaga Vladi Republike 
Slovenije, da se v Nacionalni program za kulturo med 
ključne investicije v kulturne spomenike v državni lasti 
uvrsti vila Rafut in za njeno obnovo nameni 3.000.000 
EUR, medtem ko naj pri evidentiranju investicij v 
občinsko javno kulturno infrastrukturo, ki presega 

●   
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lokalni pomen ter kulturne spomenike v lasti občin 
uvrsti tudi obnovo gradu Branik in zanjo nameni 
8.000.000 EUR ter obnovo vile Bartolomei v višini 
10.000.000 EUR. 

 
 
 
32. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. novembra 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

11. V točki 1. Celostna teritorialna strategija 2020, naj se 
točka b.) zadnjega odstavka glasi: »b) promocija in 
revitalizacija kulturno-naravne dediščine ter njeno 
vključevanje v čezmejno izobraževalno in turistično-
gospodarsko ponudbo (pilotni projekt Povodje Soče). 
V točki 2. Pilotni ukrepi, naj se cilja 1 in 3 projektne 
ideje glasita: - ovrednotenje krajine ob povodju reke 
Soče in – arhitektonska in funkcionalna revitalizacija 
kulturnozgodovinskih spomenikov čezmejnega 
območja. 
Vsebino projekta energetika je potrebno zastaviti širše 
kot projekt pametne skupnosti s področji: energija, 
mobilnost, industrija, voda in zrak. 
Člane odbora za gospodarstvo je potrebno seznaniti z 
informacijo o predstavnikih MONG-a v odborih EZTS-
GO. 
Predstavniki MONG v skupščini in odborih EZTS-GO 
naj člane odborov in komisij mestnega sveta redno 
seznanjajo z delom skupščine in odborov, tako da bi 
lahko tudi člani odborov in komisij mestnega sveta s 
svojim znanjem in izkušnjami lahko pripomogli k 
kvalitetnejšemu delu EZTS-GO.    

 ●  

12. Odbor za socialno varstvo in zdravstvo je potrebno 
sproti obveščati o spremembah celostne teritorialne 
naložbe s pilotnimi ukrepi. 

 ●  

15. MONG naj preveri upravičenost takšnega dviga cen za 
odlaganje odpadkov v luči dejstva, da je Komunala 
Nova Gorica d.d., solastnica podjetja EMBAKOM, ki se 
ukvarja s predelavo odpadnih surovin in si tako 
ustvarja dodatni zaslužek. 

 ●  

 
 
 
31. SEJA MESTNEGA SVETA, 17. oktober 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

12. Strategijo o športu v MONG bo potrebno sprejeti takoj, 
ko bo na nacionalni ravni sprejeta potrebna področna 
zakonodaja. 

 ●  
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9. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 24. september 2013 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

2. Mestni svet MONG nalaga občinski upravi MONG 
pripravo dokumenta varčevalnih in protikriznih 
ukrepov. Rok za pripravo dokumenta je do 31. 12. 
2013.  

  ● 

3.  Izdelan investicijski program je predpogoj za uvrstitev 
investicij v proračun. Svetnike MS je potrebno z 
investicijami seznaniti pred sprejemanjem proračuna.  

 ●  

4. MONG naj se aktivno vključi v reševanje odkupa 
oziroma stečajnega postopka MIP-a in zagotovi pomoč 
pri odkupu komunalne infrastrukture na območju 
gospodarske cone MIP ter spodbuditi iniciativo s 
sosednjimi župani oziroma občinami v zvezi s tem.  

 ●  

 
 
 
NADALJEVANJE 30. SEJE MESTNEGA SVETA, 24. september 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

7. Zaradi prijav na sredstva programa Leader je potrebno 
združiti višinski in nižinski del območja MONG v 
enoten program Leader. 

 ●  

8. Po sprejemu regijskega razvojnega programa in 
sektorskih projektov se le-te predstavi Mestnemu svetu 
MONG.  

 ●  

10. Nadzorni odbor MONG naj pregleda letno poročilo in 
poda mnenje o verodostojnosti in zakonitosti 
poslovanja JP KENOG d.o.o., za poslovno leto 2012. 

  Nima 
zakonske 
podlage 

 
 

 
29. SEJA MESTNEGA SVETA, 11. julij 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

16. Dopolnitev letnega načrta pridobivanja stvarnega 
premoženja MONG v letu 2013 – nakup parc. št. 438/2 
k.o. Stara Gora, 196/3 k.o. Rožna Dolina, 1460/2 k.o. 
Nova Gorica, 477/3, 484/2 in 485/2 k.o. Kromberk 

Del 
sklepa –  
1460/2 

k.o. 
Nova 

Gorica  

 Del 
sklepa-  
parc. št. 

196/3 k.o. 
Rožna 
Dolina, 

zakonsko 
ni 

izvedljivo 

 25. Sklep, da se javni zavod Zdravstveni dom 
Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica s 1. 1. 2014 

 ●  
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pripoji javnemu zavodu Zdravstveni dom Osnovno 
varstvo Nova Gorica  

26.  Po sprejetju sklepa o pripojitvi na vseh občinskih 
svetih občin ustanoviteljic uprava MONG pripravi 
ustrezne pravne akte za pripojitev.  

 ●  

 
  

 
 

28. SEJA MESTNEGA SVETA, 30. maj 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

11. Občinski upravi se priporoča, da pripravi načrt 
sodelovanja z GOLEO v smislu povečanega obsega 
sodelovanja.  

 ●  

 
  
 
7. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 14. marec 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

2. Mestni svet nalaga županu, da skupaj z ostalimi 
župani občin Brda, Kanal, Miren-Kostanjevica, 
Šempeter-Vrtojba in Renče-Vogrsko izpelje vse 
postopke, da pridobijo večinsko lastništvo v Komunali 
Nova Gorica d.d.  

 ●  

 
 
 
25. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. februar 2013  
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

4. Mestni svet MONG nalaga občinski upravi, da v 
najkrajšem možnem času pripravi vso potrebno 
dokumentacijo in izvede vse postopke za postavitev 
in upravljanje vlečnice ali tekočega traku za otroško 
smučišče v dolžini cca 250 metrov.   

 ●  

6. MS MONG nalaga občinski upravi MONG, da v 
najkrajšem možnem času poišče najboljšega 
ponudnika, ki je zainteresiran investirati v smučišče in 
letni turizem na Lokvah.  

 ●  

9. Občinska uprava naj prouči možnost in ekonomičnost 
nakupa prostorov TIC v Eda centru v letu 2013.  

  ● 

21. Od današnje seje dalje naj se v vsa pripravljena 
poročila in plane, ki so gradivo za obravnavo na 
mestnem svetu, vključi še stolpec, v katerem bo 
podatek, v kolikšnem času se bodo stroški investicije 
povrnili (Lokalni energetski koncept MONG – Golea). 

 Rok izvršitve 
pri poročilu v 

letu 2014  
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6. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 4. december 2012   
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU  

NI IZVRŠEN 

3. Pred izborom koncesionarja za opravljanje izbirne 
lokalne gospodarske javne službe izvajanja javne 
razsvetljave v MONG je potrebno pridobiti soglasje 
mestnega sveta k izbiri koncesionarja na podlagi 
finančne analize in k osnutku koncesijske pogodbe.  

 ●  

 
 
Pobude, predlogi, vprašanja in nestrinjanja oz. nezadovoljstva s prejetimi odgovori ter 
pripombe svetnic ter svetnikov so bili posredovani: 
 
 

 Županu oziroma kabinetu župana: 
 

-      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo ponovno pobudo:   
Zahvalila bi se za vse številne odgovore na moja številna vprašanja in če se navežem 
na g. Filipiča, ker danes očitno slediva drug drugemu, bi rekla, da pa bi včasih poleg 
odgovorov bolj potrebovala tudi kakšna dejanja in bom tudi povedala zakaj.   
Torej, v soboto bomo odprli skate park. Sama sem že zdavnaj podala pobudo, da se 
bajer spodobno očedi, mislim, da to še ni narejeno in to je bilo že kar dolgo nazaj. Prav 
tako sem tudi prosila, da bi se namestili račniki. Videti račke na tem bajerju je lepo in 
vidim, da se tam radi ustavljajo otroci. Od tega se je do sedaj bore malo zgodilo. Se 
pravi, bajer se je samo majčkeno očistil, račnikov pa še ni videti. Mislim, da je moja 
pobuda stara že skoraj leto.  

 
  -      svetnika Antona Peršiča – naslednje vprašanje:  
         G. župan, imam vprašanje za vas.  

Krajevna skupnost Osek–Vitovlje se že vrsto let, ne samo ta mandat, trudi in prizadeva, 
da bi izboljšala svojo osnovno infrastrukturo, to so ceste, vodovod, kanalizacija, telefon. 
To pri nas ne gre za nek luksuz, ampak to so dejanske potrebe. Prišli smo do 
občinskega načrta razvojnih programov. Po sprejetem občinskem prostorskem planu 
smo tudi mislili, da smo že blizu uresničevanja teh projektov, vendar temu ni tako. Tudi 
po rebalansu proračuna za leto 2013 v mesecu februarju letos, ko je mestni svet sprejel 
in župana zavezal, da se po sprejetju proračuna začne ukvarjati s to problematiko bolj 
tekoče, se še nič ni spremenilo.  
Zato ga danes sprašujem, kaj lahko še pričakujemo? Ta odgovor naj bo konkreten in od 
župana ter naj se tu ne vpleta več občinske uprave.  

 
  -      svetnika Aleša Jakina – naslednje pismeno vprašanje:  

Vprašanje glede urejanja ploščadi med občino in Vrtnico: 
- koliko je predračunska vrednost del in kaj točno se bo naredilo 
- kdo izvaja dela ter kdaj je bila pogodba podpisana 
- ali je bil objavljen javni razpis za izbiro izvajalca?  

 
 

 Uradu direktorja občinske uprave: 
 
  -      svetnice Ane Marije Rijavec – naslednjo pobudo: 
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Na zadnji seji mestnega sveta sem podala dve svetniški pobudi. Ena je bila s 
promocijskim turističnim materialom v krajevnih skupnostih in druga pa tudi o samih 
krajevnih skupnostih.  
Lepo se zahvaljujem za prvi odgovor, ki je bil zelo izčrpen in mislim, da kjer še manjka  
ta material, kakor so mi zagotovili iz TIC-a, bo tudi pripravljen v naslednjem letu.  
Glede druge pobude v zvezi z zapisniki, ki jih pošiljajo krajevne skupnosti, so mi 
odgovorili, da je vse v redu in upam, da je, vendar bi tu še dodatno priporočala uradu za 
krajevne skupnosti na MONG, da preveri račune, ki jih krajevne skupnosti pošiljajo in 
ugotovijo, če je res ves denar, ki jim je namenjen za tekoče leto, tudi smotrno 
uporabljen.   
 

-      svetnice Kaje Draksler – naslednje pisemno vprašanje:   
Ob obravnavi predloga Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za 
odmero komunalnega prispevka za območje MONG o komunalnem opremljanju je bilo 
večkrat ponovljeno, da se sredstva, ki se jih zbere iz tega naslova, porabi namensko.  
Zanima me koliko sredstev je bilo zbranih v 2011, 2012 in 2013 in kako so bila 
porabljena ta sredstva? Zanima me koliko od teh sredstev (v EUR in %) je bilo 
porabljenih za študije in koliko sredstev (v EUR in %) je bilo porabljenih za samo 
izvedbo del? 

 
  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo pismeno pobudo:  

Naslednje leto bo 100. obletnica 1. svetovne vojne, spomin na krvavo morijo, uničene 
domove in razseljeno civilno prebivalstvo in tudi nerešena vprašanja, ki so povzročila 
spopad svetovnih razsežnosti v 2. svetovni vojni.  
Ob tej priložnosti bi bilo v Solkanu smiselno urediti prehod na pokopališče iz 1. svetovne 
vojne, trenutno je dostop preko železniške proge, kar je seveda smrtno nevarno. 
Prav tako so težnje, da bi se v prostorih stavbe, sicer v lasti KS Solkan, na Soški ulici 
uredil muzej iz zasebne zbirke. Problem, ki tu nastaja je, da ne KS Solkan, niti zasebnik 
nimajo denarja, da bi za ta namen uredili prostor, ki je v lasti KS Solkan. 
Prosila bi, da vodstvo MONG skliče sestanek vseh vpletenih strani in s skupnim 
prizadevanjem poskuša najti rešitve. 

 
  -      svetnice Patricije Šulin – naslednje pismeno vprašanje:  

Na 32. seji MS MONG, ki je bila 21. novembra 2013 sem podala pobudo, da se kot 
mestna občina opredelimo do Zakona na nepremičnine in na vprašanje ali je predvideva 
kakšna aktivnost podobna tisti, ki jo je sprejel Občinski svet MO Koper, ko je v 
novembru pooblastil župana Mestne občine Koper, da nastalo situacijo prouči in z 
ustreznimi pravnimi strokovnjaki pripravi vse potrebno za izpodbijanje Zakona na 
nepremičnine pred Ustavnim sodiščem RS.  
Župan mi je na isti seji odgovoril, da je MONG po pošti prejela pobudo Mestne občine 
Koper in da se bo aktivnost v to smer pripravilo ter proučilo, kako se lahko priključimo 
tudi mi kot mestna občina.  
Glede na to, da bi se morali zelo hitro odzvati, v kolikor bi se želeli priključiti pobudi MO 
Koper, sprašujem, zakaj se nismo odzvali in priključili izpodbijanju Zakona na 
nepremičnine pred Ustavnim sodiščem RS in kakšni so argumenti, da se aktivnosti v to 
smer s strani MONG niso izpeljale?  

 
 

 Projektni pisarni:  
 
  -      svetnice Kaje Draksler – naslednje vprašanje:  

Tudi mene zanima, kdo je izvajalec del na Ulici Gradnikove brigade, kaj se tam ureja, 
kaj se je tam urejalo pred dvema mesecema, zakaj se dela niso združila v en sklop? 
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Zanima me tudi kolikšna je višina obeh investicij in ali je bilo za dela izpeljano javno 
naročilo?  

 
-      svetnika Aleša Jakina – naslednje vprašanje:  
       Zanima me, kakšna dela so bila izvedena v Borovem gozdičku, koliko so stala dela, kdo 

je izvajal in kdaj je bila pogodba podpisana ter ali je bil opravljen javni razpis za ta dela?  

 
-      svetnika Otona Filipiča – naslednje vprašanje:  

Imam eno vprašanje oziroma sprašujem, ali se kaj dogaja v zvezi s širitvijo državne 
ceste Prevala–Škabrijel v smeri Lokve?   
Pobudo za to sem dal že na eni izmed predhodnih sej, mislim, da že dve leti od tega, če 
ni še več, zato sprašujem, ali se kaj dogaja v zvezi s tem na relaciji z državo.  

 
 -     svetnika Tomaža Horvata, mag. – naslednje vprašanje:  

Imam eno vprašanje, in sicer name se je obrnilo kar nekaj prebivalcev Ulice Gradnikove 
brigade, ki jim je nerazumljivo, da se v današnjih časih, v teh, ki živimo, ukvarjamo z 
visokimi pločniki na tej ulici.   
V tem primeru me zanima, kdo je pripravil študijo za te pločnike, zanima me, ali je bil 
izveden javni razpis, zanima me, kdaj je bila podpisana pogodba z izvajalcem? Poleg 
tega mi je pač prišlo na ušesa, da je bila ta investicija že v celoti poplačana, da je to 
sedaj neka nadgradnja prejšnje investicije. Zanima me, kdo je v prvi fazi širil te pločnike, 
kakšna je bila vrednost te investicije in kakšna je vrednost sedanjega granitiranja tega 
predela Nove Gorice?   
Mislim, da kljub temu, da se imamo za bogato mesto, še vedno nismo tako bogato 
mesto kot si mislimo, da smo in bi lahko ta sredstva porabili bolj smotrno. Poleg tega pa 
tudi ne vidim razloga predvsem, kako se to urejuje, kajti vidimo, da so pločniki že sedaj 
visoki, nekateri ne morejo ven iz garažnih hiš, s kolesom ne morejo čez ta pločnik in 
tako naprej, da na bom več govoril. Zato vas res sprašujem, ali bomo še naprej v Novi 
Gorici šli s temi nadgradnjami in s potrošnjo davkoplačevalskega denarja na ta način?  

 
 
 Oddelku za družbene dejavnosti:  

 
  -      svetnice Ane Marije Rijavec – naslednjo pismeno pobudo: 

Novembra 1999 so na Generalni konferenci Organizacije ZN za izobraževanje, znanost 
in kulturo UNESCO, 21. februar razglasili za mednarodni dan materinega jezika. S tem 
dnem se želi promovirati jezikovno in kulturno raznolikost ter večjezičnost. Jezik je eden 
izmed najmočnejših orodij za ohranjanje in razvijanje naše materialne in nematerialne 
dediščine. S promocijo materinih jezikov bomo pripomogli k jezikovni različnosti, k 
zavedanju o različnih jezikovnih ter kulturnih tradicij po celem svetu. 
Dajem svetniško pobudo, da se skupaj z Goriško knjižnico Franceta Bevka v avli 
MONG, ob svetovnem dnevu materinščine, pripravi razstavo knjižnih, pesniških in 
drugih del vseh avtorjev, ki izhajajo iz območja naše občine. Tako bomo še pobližje 
spoznali našo materinščino, avtorje, kulturo, navade, načine razmišljanja in 
ubesedovanja ter počastili mednarodni dan materinega jezika. 
 

  -      svetnice Ane Marije Rijavec – naslednje pismeno vprašanje: 
Lastništvo gradu Branik je bilo v letu 2013 preneseno iz Republike Slovenije na Mestno 
občino Nova Gorica. Grad Rihemberk v Braniku je zaprt za oglede, tako, da je ogled 
možen le od zunaj. 
Obveščeni smo bili, da je mestna občina pristopila k pridobivanju dokumentacije, ki je 
potrebna za sanacijo objekta in določitev ustreznih vsebin. 
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Postavljam svetniško vprašanje, v kateri fazi je postopek za sanacijo objekta in ali je 
mogoče grad Branik do spomladi 2014 usposobiti do te mere, da bi bil možen vsaj delni 
ogled notranjosti gradu in izvajanje prireditev na grajskem dvorišču? 

 
  -      svetnika Gregorja Veličkova – naslednjo pobudo: 

Na prejšnji seji sem že nakazal pobudo, ki jo bom posredoval danes, in sicer gre se za 
sprejem Zakona o lekarniški dejavnosti, ki je bil potrjen v drugi obravnavi v Državnem 
zboru. Ta zakon vzpostavlja vertikalno možnost vertikalnega nastopanja, kot se reče v 
teh krogih, in sicer ima lahko po novem lekarne poleg maloprodaje tudi veleprodaje. Na 
takšno stanje se je  že pred časom bom kar rekel pol legalno, pripravila tako Lekarna 
Ljubljana kot tudi Lekarna Maribor in bodo sedaj, ko bo sprejet zakon v dokončnem 
branju v bistveni prednostmi pred vsemi lekarnami v Sloveniji. Kot se govori, se ti dve 
lekarni že povezujeta in si razdeljujeta celo lekarniško dejavnost v Sloveniji.   
Moj predlog je v smeri, da se takoj pristopi v povezovanje ali vsaj načelno povezovanje 
lekarn na Primorskem od Kopra do Bovca in Postojne z namenom, da se poskusi dobiti 
sredstva za nakup veleprodajnega podjetja, lahko tudi družbe Gofarm v Gorici, ki je 
trenutno v lasti Mariborske lekarne, ali kakšne druge primerne družbe, baje, da bi se tak 
posel dalo speljati, da bi se obranili pred sovražnim vdorom drugih lekarn v Novo 
Gorico.  
Ne gre prezreti, da imamo v lekarni kar nekaj zaposlenih, da imamo izjemno dober 
galenski laboratorij, ki bi se lahko še razvijal, bojim se, da če bomo zaspali, bomo tudi to 
priložnost zamudili.  

 
-      svetnice Patricije Šulin – naslednje pismeno vprašanje: 

Na 30. seji odbora za socialno varstvo in zdravstvo, ki je bila 10. decembra 2013 so bili 
poleg članov odbora prisotni tudi predstavniki CSD, DU Gradišče, VDC Nova Gorica, 
predstavnik Ozare, ŠENT-a in predstavnica Karitas Samarijan.  
Iz razprave je bilo zaznati, da se nekatere organizacije srečujejo tudi s prostorsko 
stisko, ki bi jo bilo mogoče rešiti v sklopu izgradnje Humanitarnega centra. V teh kriznih 
časih se vedno več družin in posameznikov sooča s socialno stisko, katerim lahko 
pomagajo tudi humanitarne organizacije in društva, ki pa morajo imeti ustrezne pogoje 
in prostore za svoje delovanje. 
V proračunu za leto 2014 je za Humanitarni center na postavki 4208 - Študije o 
izvedljivosti projektov, projektna dokumentacija, nadzor in investicijski inženiring, 
predvidenih 20.000 EUR.  V Načrtu razvojnih programov 2014 – 2017 je za leto 2015 
predvidenih še 100.000 EUR, ko naj bi se glede na vrednost objekta Humanitarnega 
centra, ki znaša 121.000 EUR, izgradnja tudi zaključila. 
Prosim, da mi glede na sprejeti proračun 2014 in Načrt razvojnih programov 2014 – 
2017 pojasnite, kje je predvidena izgradnja Humanitarnega centra, kako bo center velik 
in za katere humanitarne organizacije je predviden? Sprašujem tudi, ali se bo 
načrtovana izgradnja Humanitarnega centra zaključila v letu 2015? 

 
-      svetnice Patricije Šulin – skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo naslednje pismeno vprašanje:  
V skladu z 2. odstavkom 21. člena Poslovnika Mestnega sveta MONG (Ur. l. RS, št. 
108/2012), Oddelek za družbene dejavnosti MONG, sprašujem: 
V aprilu 2013 je začelo delovati Medgeneracijsko središče za dnevne aktivnosti 
starejših Nova Gorica na Ulici Gradnikove brigade 33 v Novi Gorici, v katerem se 
trenutno zaposluje delavce preko javnih del. 
Zanima me, ali MONG odloča o zaposlovanju kadrov v Medgeneracijskem središču za 
dnevne aktivnosti starejših Nova Gorica in notranji reorganizaciji ali prerazporeditvi 
delavcev v Centru za pomoč na domu »Klas»? 
Prosim, da mi odgovorite, ali je v Medgeneracijskem središču za dnevne aktivnosti 
starejših Nova Gorica možna poleg javnih del tudi redna zaposlitev, bodisi za določen 
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ali nedoločen čas, kot tudi kakšen razvoj tega medgeneracijskega središča se pričakuje 
v nadaljevanju njegovega delovanja? 

 

 
 Oddelku za gospodarstvo in gospodarske javne službe:  
 

 -    svetnika Otona Filipiča – naslednje nezadovoljstvo oziroma nestrinjanje s prejetim    
      odgovorom:   

Izražam nezadovoljstvo oziroma nestrinjanje, ker na vprašanje o zvišani ceni položnic 
za komunalne odpadke v povezavi s podjetjem Embakom in Komunalo Nova Gorica za 
to sejo nismo prejeli odgovora. Mestna uprava navaja, da Komunala Nova Gorica ni 
podala odgovora za to sejo in bo ta podan na naslednji seji ali pa na eni izmed 
naslednjih sej.  
To me skrbi zato, ker smo medtem dobili iz terena še več podatkov v zvezi s tem, in 
sicer link do članka na portalu Svet24.si, kjer so članki in dokumenti tudi Gospodarske 
zbornice v zvezi z odpiranjem podjetja Embakom v povezavah z ljubljanskim županom 
ter uničevanju podjetja Vevče papir z 800 nezaposlenimi. Prejeli ste tudi v prejšnjih 
dneh vsi svetniki, če ste si to prebrali.  
Zakaj se to tiče Nove Gorice? Zato, ker pričakujemo odgovor Komunale čim prej, saj 
občani 100 % dražje položnice neupravičeno že plačujemo in kontejnerjev za kosovne 
odpadke tudi ni. Sprašujem se tudi, ali se Komunala odgovorom izmika oziroma modro 
molči ter odlaša, da dobiva na času in to gre v pozabo, dobički pa se bodo stekali na 
privatne račune.   
Dobro je malo pogledati tudi resnici v oči. Naj povem, da je na čelu Komunale d.d. 
direktor g. Miška, ki je tudi eden prvih mož SD-ja v Novi Gorici ter solastnik Komunale. 
Zato sprašujem, ali so to zaščiteni beli medvedi in nedotakljivi za Primorske novice in 
lokalne medije, ki jih obravnavajo kot svetnike ali raziskovalnih novinarjev 100 % dražje 
položnice za občane ne zanimajo? Sprašujem, ali je ta molk zaukazan, ali je to morda 
podpiranje klientelizma?  
Kot kaže je to kar svetniki tu trobimo na mestnem svetu očitno španska vas in se 
izbirajo teme po svoji uredniški politiki, ker o tem nisem nikjer nič zasledil, ko smo tu 
obravnavali, zato od Komunale pričakujem čimprejšnji odgovor.   

 
  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednje vprašanje:   

Tokrat bi se dotaknila lokovškega gozda. Samoiniciativna skupina katere predstavnica 
je arhitektka Elza Pavšič, se je obrnila name s prošnjo glede odgovora na njihovo vlogo 
za izločitev določenega dela sestoja borovega gozda iz rednega gospodarjenja. To je 
Gozdno gospodarska enota Banjšice, Oddelek 79 c, ki so jo vložili skupno s Kulturnim 
društvom Lokovec 28. 10. 2012. Gre za borov gozd na parc. št. 2126/1 k.o. Čepovan 
Gozdno gospodarske enote Banjšice, Oddelek 79 c, ki je v lasti MONG. Prav tako jih 
tudi zanima, kako je s prenosom upravljanja tega dela gozda na krajevno skupnost? Za 
ta gozd je bil izdan odlok o sečnji s strokovno obrazložitvijo Zavoda za gozdove 
Slovenije, da je v večjem delu gozd prizadela bolezen, ki povzroča sušenje borovih vej 
in tudi celih dreves.  
Poleti 2011 pa se je na pobudo samoiniciativne skupine in Kulturnega društva Lokovec, 
začela aktivnost za ohranitev dela borovega gozda zaradi dejstva, da je gozd kjer so 
včasih smolarili in je čas zarisal svoje podobe, večjega in neprecenljivega pomena. Po 
skupnih ogledih in mnenjih s strani stroke je bil povzetek in zaključek enoten, da je gozd 
izredna naravna in kulturna dediščina, ki ima z edinstvenim etnološkim izpričevanjem 
veliko estetsko vlogo. Predlagali so, da se v prvi fazi del gozda zaščiti kot gozd s 
posebnim namenom, ker se v njem v nadalje lahko vrši funkcija varovanja naravnih 
vrednot, funkcija kulturne dediščine, turistična, poučna in estetska funkcija. Tako bi v 
bodoče lahko razvili višjo vrednost gozda, s katero bi predvsem lokalni ljudje sobivali in 
jo širili vsem potencialnim obiskovalcem.   
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Iniciativna skupina je tudi pripravila razstavo 27. 9. 2011 v Goriški knjižnici in ob razstavi 
je Elza Pavšič zapisala: «Nastala razstava je bila zasnovana z namenom pokazati in 
opozoriti ljudi na izredno estetsko vlogo gozda, kateremu grozi posek po izdanem 
odloku Zveze gozdarjev. Gozd črnega bora je bil nasajen pred več kot stotimi leti na 
tipičnem kraškem svetu in pred drugo svetovno vojno je bilo izvajano smolarjenje, 
katerega sledi so močno vidne na mnogih drevesih. To daje gozdu posebno estetsko 
vlogo v povezavi z naravno in kulturno dediščino. Umetniški pristop fotografa Dušana 
Gerlice je prikaz razvoja obrtniško obdelanega materiala, s tem gozda v preobrazbo v 
umetniški ambient, ki ga je dosegla izključno narava sama in z njo čas.»  
 

 -       svetnika Gregorja Veličkova – naslednje nezadovoljstvo s prejetim odgovorom in    
         ponovno vprašanje:  

Na prejšnji seji je direktor podjetja Vodovodi in kanalizacija pojasnil, da je pri Čistilni 
napravi Prvačina potrebnih za približno 550.000,00 EUR izvedenih del, da bo čistilna 
naprava prišla v funkcijo. Obrazložil je tudi, da so bile pri izdelavi čistilne naprave 
napake, zaradi katerih se terja takšna višina sredstev za popravilo.  
Postavil sem vprašanje, naj mi pristojen oddelek pove, ali so bile izdane garancije, ali so 
bile unovčene, kdo je bil na občini odgovoren za to investicijo in naj mi pripravijo kopije 
dokumentov. Dobil sem odgovor:« Kopije dokumentov si lahko svetnik pride pogledati. 
Garancije so bile izdane in niso bile unovčene, ker tega ni bilo potrebno, investicijo je 
pripravljal oddelek.«  
Še enkrat postavljam vprašanje. Kdo je odgovorna oseba na oddelku? Postavil sem tudi 
vprašanje, kakšni ukrepi so bili sproženi proti tej osebi? Do sedaj tega odgovora nisem 
dobil.  
Prosim, da se resno jemlje take pomanjkljivosti, ki se dogajajo. Ne gre se za bagatelo, 
gre se za pol milijona evrov.  

 
  -      svetnika Valterja Vodopivca – naslednje vprašanje:  

V časopisu Primorske novice je bila 9. decembra objavljena novica v zvezi s 
pridobivanjem evropskih sredstev Občini Vipava za projekt čiščenja porečja Vipave. Pri 
tej novici je pritegnil mojo pozornost zaključek tega članka, kjer navaja avtor, da je 
Občina Vipava, ki je k skupnemu projektu citiram: »za odvajanje in čiščenje voda v 
porečju reke Vipave pristopila v letu 2008. Takrat so v njem poleg vipavske sodelovale 
še novogoriška mestna občina ter občini Renče-Vogrsko in Miren-Kostanjevica. Vendar 
vsem sodelujočim občinam v projektu ni uspelo v postavljenem roku pripraviti 
ustreznega projekta, zato je ministrstvo vipavski občini leta 2010 dovolilo samostojen 
nastop za pridobitev evropskega denarja.«  
Sprašujem župana, ali bomo tudi mi deležni teh evropskih sredstev, jasno po neki drugi 
proceduri, ali smo morda zapravili priložnost, da bi do teh sredstev prišli in če je temu 
tako, potem pričakujem, da bo župan podal odgovor, kdo je za to odgovoren? Karkoli bo 
odgovoril, ga bom seveda držal za besedo do konca tega mandata.  

 
  -      svetnika Stanka Žgavca – naslednje vprašanje in pobudo:  

Imam eno vprašanje in pobudo.  
Makadamsko pot v Panovcu, ki poteka od strelišča proti MIP-u, uporabljajo predvsem 
rekreativci, to je tekači, kolesarji in tudi sprehajalci. Na desni strani poti se na dveh 
mestih zadržuje večja količina vode, ki ob dežju poplavi makadamsko pot. Obstoječi 
odtoki so zamašeni, uporabniki pa so tudi prekopali del poti z namenom odtoka vode. 
Pot je tako le poškodovana, voda pa še vedno ostaja na desni strani. Organizatorji 
dejavnosti na območju Mebla so na levi strani poti uredili nasutje za dostop do svojih 
prostorov in namestili tudi tablo, ki vabi k njim. Z nasutjem je onemogočen morebitni 
odtok vode po levi strani, kar je upoštevaje lego poti in konfiguracijo zemljišč edina 
mogoča pot za odtok.  
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Zato sprašujem, v čigavi pristojnosti je vzdrževanje te poti in predlagam, da se obstoječi 
odtoki obnovijo, po potrebi postavi še kakšen nov in ponovno vzpostavi odvodnjavanje 
po levi strani poti ter popravi prekopani del makadamske poti.  
 

  -      svetnice Patricije Šulin – naslednjo pismeno pobudo: 
Komunala d.d. Nova Gorica je v septembru letos v MONG organizirala akcijo zbiranja 
nevarnih odpadkov iz gospodinjstev kot so barve, laki, lepila, smole, kiti, detergenti, 
topila, razredčila, pralna sredstva, onesnažena embalaža in ostalo, kar sodi med 
nevarne odpadke. Akcija zbiranja odpadkov je za občane brezplačna. Ob pozivu na 
akcijo zbiranja nevarnih odpadkov iz gospodinjstev smo bili obveščeni, da bo naslednja 
tovrstna akcija ponovno spomladi 2014. 
Zaradi kopičenja nevarnih odpadkov v gospodinjstvih in zaradi zmanjševanja 
onesnaženja okolja dajem svetniško pobudo, da se brezplačne akcije zbiranja nevarnih 
odpadkov iz gospodinjstev v MONG organizira pogosteje, in sicer na vsako četrtletje v 
koledarskem letu. 
 
 

 Oddelku za okolje, prostor in javno infrastrukturo: 
  

-      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednjo ponovno pobudo:   
Ravno tako seveda še vedno ni, take malenkosti, ki ljudi jezijo in se gre za varnost v 
Grgarju, nameščeno ogledalo. Tudi ta zgodba je mogoče stara že eno leto.   

  
  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednje pismeno vprašanje:   

V izjavi ekologa Dušana Pluta, citiram, se Celjska kotlina, Zasavje in Mežiška dolina že 
desetletja uvrščajo med kritično onesnažena, zastrupljena območja v Sloveniji. 
Poudaril je, da ta seznam dopolnjujejo Šaleška dolina, območji okoli Jesenic in Idrije in 
tudi mesta, ki imajo onesnaženo vodo in zrak ter so onesnažena s hrupom: Maribor, 
Ljubljana, Kranj, Novo mesto, Murska Sobota in Nova Gorica. 
Zanima me kako je s stanjem hrupa v Novi Gorici in če mi strokovne službe lahko 
dostavijo poročilo z možnim naborom ukrepov za zmanjšanje tega problema. 
 

-      svetnice Ane Marije Rijavec – naslednje vprašanje:  
Na 32. seji odbora za kulturo, šolstvo in šport, ki je bila 19. novembra, smo obravnavali 
študijo izvedljivosti novega kulturnega centra v Novi Gorici. Študijo je naročila Mestna 
občina Nova Gorica pri priznanem mednarodnem strokovnjaku Davidu Staplesu, ki jo je 
na seji odbora zelo strokovno in nazorno prikazal. Študija je pokazala, da MONG 
potrebuje nov center, ker je Kulturni dom Nova Gorica po tridesetih letih dotrajan in z 
zdajšnjimi kapacitetami ne more slediti kulturni ponudbi.  
Vendar se mi postavlja vprašanje in sprašujem, ali je v tem času res tako velika potreba 
po novem kulturnem centru, glede na to, da imamo v mestu tudi Slovensko narodno 
gledališče z dvema dvoranama, v stari Gorici pa so kar trije kulturni domovi. Staro 
Gorico omenjam zato, ker je g. David Staples v študijo vključil tudi pogovor s 
petdesetimi kulturnimi ustvarjalci iz Nove Gorice in Gorice v Italiji. Študija je prinesla tudi 
veliko stroškov, zato sprašujem, kdo vse je bil poleg g. Davida Staplesa vključen v 
projekt in kdo ga je pravzaprav priporočil, sicer z vsem spoštovanjem do samega g. 
Staplesa. Ne zdi se mi namreč racionalno, da se v teh kriznih časih izvajajo razne 
študije, ki so drage in ni nujno, da pridejo do realizacije oziroma je njihova realizacija 
zelo malo verjetna. Tudi sicer gre za dolgoročni projekt.  
Podobne izkušnje in veliko zapravljenega denarja s študijami in s stroški povezanimi s 
pripravo občinskih prostorskih načrtov zaradi prestavljanja lokacije za univerzo imamo 
najbrž že dovolj. Tako porabljen denar bi lahko preusmerili v prioritetnejše potrebe v 
mestni občini, ki čakajo na svojo realizacijo.  
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  -      svetnice Patricije Šulin – naslednje pismeno vprašanje:  
V letnem načrtu pridobivanja stvarnega premoženja v MONG v letu 2014 je navedena  
k.o. Rožna Dolina, par. št. 196/3, zemljišče v velikosti  494 m2, v vrednosti 35.000 EUR, 
ki bi ga MONG kupila za možno stanovanjsko pozidavo, za avtobusno postajo. 
Sprašujem kdo je lastnik zemljišča in kdaj so se pojavile potrebe MONG po izgradnji 
avtobusnega postajališča? 

 
-      svetnika Mirana Müllnerja – naslednji predlog: 

Občinski upravi bi predlagal, da izpelje en projekt, ki je bil že dostikrat predstavljen. Gre 
za Ulico XXX. divizije, torej, da prisluhnete občanom, ki so že večkrat tudi posredovali 
pri načelniku, in sicer projekt ne vsebuje izgradnjo pločnika na zahodni strani ceste, 
tako, da bodo stanovalci hiš imeli sploh možnost, da gredo na ulico, da se na vzhodni 
strani, kjer je sedaj pločnik pridobi približno štirideset novih parkirnih mest ob cesti in da 
se prouči možnost, da se spremeni Ulico XXX. divizije v enosmerno cesto tako, kot je 
nekoč že bila. S prepovedjo vožnje težkih vozil po Vojkovi je prometna situacija na Ulici 
XXX. divizije in na Lavričevi za stanovalce nevzdržna. S predlaganim predlogom bi 
lahko pridobili nova parkirna mesta tako, da ne bi samo stanovalci, kot se je to dogajalo 
v preteklosti, na tem delu dobivali listke od občinskega redarja.     
Mislim, da je pobuda z moje strani že bila podana pred enim letom in takrat ste mi rekli, 
da je vzrok za to SGP, sedaj menim, da tega vzroka ni več in da se z lahkoto lahko reši 
nek prometni problem v Novi Gorici.  
 
 

 Medobčinski upravi MONG in Občine Brda  
 
  -      svetnice mag. Darinke Kozinc – naslednje vprašanje:     

Prav tako je bila tabla pri Marku Polu v samem središču mesta, se pravi poleg Hitove 
poslovne stavbe, varnostno sanirana, estetske sanacije pa še ni in bi prosila, do kdaj se 
bo to zgodilo, če mi pripravite odgovor.  
 

-      svetnice Kaje Draksler – naslednji pismeni predlog:   
Na križišču Delpinove in Erjavčeve ulice stoji železna konstrukcija, ki je očitno nekdaj 
služila v reklamne namene. Konstrukcija razpada in rjavi, nihče je ne vzdržuje.  
Predlagam, da se jo odstrani. 

   
  -      svetnice Patricije Šulin – naslednjo pismeno pobudo: 

Ker je občutek varnosti najpomembnejši v posameznikovem življenju je zelo 
pomembno, da je okolje v katerem živimo, usmerjeno k zagotavljanju večje varnosti 
občanov. 
Vsekakor se tudi občani MONG srečujemo s prometnimi nevarnostmi, vandalizmom, 
kršenjem javnega reda in miru in ostalo kriminaliteto. 
Zaradi globalizacije, padca mej, pa tudi zaradi igralniške dejavnosti v naši občini, smo  
povezani s številnimi kriminalnimi dejanji, najpogosteje z nasiljem, oškodovanjem 
premoženja, gospodarskim kriminalom ter prostitucijo.  
Občani smo sicer dnevno seznanjeni z novicami prestopnikov s strani medijev, nimamo 
pa strnjenega in globljega vpogleda v stanje varnostnih razmer občanov in vseh ostalih, 
ki se nahajajo na območju MONG. 
Dajem svetniško pobudo, da se na eno izmed naslednjih sej mestnega sveta uvrsti 
točka dnevnega reda, na kateri bo s strani predstavnika Policije predstavljeno Poročilo o 
varnostnih razmerah v MONG ter priporočila za zmanjševanje tveganj. 

 

 Stanovanjskemu skladu MONG – javni sklad  
 

 -     svetnice Kaje Draksler – naslednje nestrinjanje s prejetim odgovorom:  
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Ponovno podajam nestrinjanje s prejetim odgovorom.  
Končni izvajalci, ki so opravljali dela v Čepovanu, kamor je investiral Stanovanjski sklad 
MONG, namreč še vedno niso prejeli plačila s strani podizvajalca, to je Euroinvest 
Gradnje. Na Euroinvestu se izgovarjajo na zadržana sredstva, podizvajalci v svojih 
pogodbah z Euroinvestom nimajo klavzule, ki bi govorila o zadržanih sredstvih. 
Euroinvest tudi tistim, ki so dela opravili brez pomanjkljivosti in torej niso navedeni na 
zapisniku, še vedno ni izplačal denarja, ki jim pripada. Tudi delno ne.  
Na to sem opozorila že na sejah mestnega sveta oktobra, novembra in decembra. 
Oktobra je Euroinvest Gradnje že dva meseca zamujal s plačilom, če seštejemo, sedaj 
zamuja s plačilom podizvajalcem že pet mesecev. Zadeva še vedno ni urejena, to kaže 
na mačehovski odnos do lokalnih podjetnikov in obrtnikov.    
Zanima me in imam samo eno vprašanje, kako se bomo izognili takšnim situacijam v 
prihodnje? Pri napovedani tri milijonski investiciji v center mesta je namreč to lahko za 
lokalno skupnost pogubno. Navajate, da se boste na podlagi končnega poročila o 
izvedbi projekta odločili o uvedbi super nadzora. Sama predlagam, da se ta super 

 
 

  
 

Miran Ljucovič  
             PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS  
 
 


